
 

  

 

 

Näringslivsråd 2023-03-06 
 

Plats: Digitalt, Teams 
Tid: 17:00-20:00 
 
Närvarande: Jan-Erik Aronsson Malin Larsson, Elisabeth Eriksson, Alicia Johans-
son, Karolin Olsson, Peter Sahlsten, Kristina Jacobsson, Sofia Jessen, Patrik Jatko 
och Gunbritt Reteike  
 

1. Välkomna till mötet 
Patrik och Gunbritt hälsade alla välkomna till Vänersborg. Sofia pre-
senterade sig och deltog på länk då hon var med på Visit Trollhät-
tan/Vänersborgs resa till turistmässan i Berlin och satt i bussen på väg 
dit.  

 
2. Kommuninformation 

Planhandläggare Anette Klang informerar om pågående och antagna planer. 
Anette presenterade sig och kollegorna på plan- och byggavdelningen i Vä-
nersborgs kommun. Det händer otroligt mycket i Vänersborg, det är många 
byggkranar uppe och fler blir det. Anette presenterade aktuella planer för 
Näringslivsrådet och delade en presentation, som skickas ut till Näringslivs-
rådet i efterhand. Det byggs just nu både av både företag och privatperso-
ner; tomter och lägenheter. Därtill kommer domstolsverket snart börja för-
bereda för nya statliga lokaler. 
-Exempel på privata tomter: Mariedal, Öxnered/Skaven 
-Exempel på lägenhetsbyggen: Skeppsklockan, Elisabeth Port, Katten, 

 
Många detaljplaner är igång och även fördjupad översiktsplan Brålanda. 
Översiktsplanen för Vänersborg-Vargön har just antagits. Exempel på aktu-
ella detaljplaner: Grunnebo, Sikhallsviken, Kleverud, Vänersnäs, Huvudkon-
toret Holmen, Brinkebergskulles sluss och Södra Sanden 
 
Regionens Hus: 
Tilldelning i november 2022 tillföll Intea i Vänerparken och överklagades. 1 
mars kom domslutet och nu avvaktar vi vidare beslut. Flera möjliga scenarier 
möjliga. Alternativet till Vänerparken är Södra Sanden och Anette visade 
övergripande tankar kring Södra Sanden med allt från bostäder till kustbe-
vakning och andra verksamheter. 
Översvämningar har man arbetat mycket med. Mycket som behöver påvisas 
för att man ska få bygga på området. Vägar behöver höjas rejält för att klara 
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ev framtida översvämningar så människor ska kunna ta sig fram och tillbaka 
till bostäder och verksamheter. Ny perrong för ett stickspår som planeras 
byggas 2027. Pendelparkeringsmöjligheter måste till och då har man tittat 
på att bygga på höjden. 
 
Vänerparken har man arbetat snabbt med i och med att Regionens Hus 
skulle byggas där. Nu avvaktar man. Norra Sanden, har man inte fått något 
beslut om att jobba med än, och anledningen är ju att Marinan skulle be-
höva flytta när Regionens hus skulle byggas.  
 
Paus 

 
3. Laget runt  

Arbetsförmedlingen  
Mycket media kring nedstängningen av Nevs. Alisia kunde vända det 
negativa och i stället prata om att många anställda eftersöks på grund 
av kompetensbristen. Jobbspår på gång ihop med Systembolaget. 
Arbetsmarknaden ser fortfarande mycket god på. Inga större föränd-
ringar. Många sommarjobb som är utannonserade och inte tillsatta.  

 
Brålanda Företagarförening 
-Ingen på plats.  

 
Fastighetsägarna 
Peter Sahlsten Kompletterar Alisia och menar att många vill ha jobb 
lokalt för att slippa pendla efter Nevs. Kraftstaden och Trollhättans 
kommun har gått in och köpt delar av Nevs. Man ser positivt på detta.  
Hyrorna är satta för allmännyttan, så ca 4,5 blir det väl, lägre än in-
flationen.  

 
Forum Vänersborg 
Forum står som arrangör för Restaurang-dagarna i Vänersborg 7-12/3 
Verksamhetsutvecklarna jobbar just nu med Vänersborgsgalan till 
25/3, Påskparaden och Diggiloo 
Artscapes muralmålningar. Forum har varit i kultur och fritidsnämn-
den och imorgon besöks bygg och miljönämnden. Artscape jobbar 
bara med fina målningar  
Karolin erbjuder Forums nätverk för att hjälpa Kunskapsförbundet 
att nå ut och fylla sina platser. 
 
Företagarna  
Ingen på plats. 
 
Kunskapsförbundet  
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Jan-Erik berättade att man försöker starta så många vuxenutbild-
ningar som möjligt. Det är svårt att få sökande tyvärr, lite konstigt när 
många står utanför arbetsmarknaden. Man försöker anordna förut-
bildningar för att kunna söka då kunskap saknas. Finns en växande 
grupp som behöver kommer vidare. Nuntorp har flera av utbildning-
arna: grävmaskinister och anläggare, styckning och skogliga utbild-
ningar. Utbildning inom Fiskodling är också på gång med Gårdsfisk. 
Gymnasieantagningen klar och ser bra ut.  

 
LRF 
Regionstämma på gång i mars. Annars full fart på ansökningar inom 
EU-stöd. Man väntar på våren så inte så mycket nytt. 

 
Trestad företagarförening 
Malin berättade att det varit ett seminarium om solceller idag. Ett 20 
tal drygt samlades för att lyssna. Varner kommer att ha en solcellsan-
läggning på nya delen.  

 
Visit 
Maria på väg till mässa i Berlin. 
 
Vänersborgsföretagen 
Elisabeth berättade att de stora företagen i Vänersborg har bra fart. 
Det behövs mer personal och det är största utmaningen. För mindre 
företag där marknaden är privat börjar man uppleva bekymmer då 
konsumtionen går ner. Räntan ska upp ytterligare under våren, pri-
serna kommer inte sjunka, Mycket fastigheter kommer att komma ut 
till försäljning, då fler får sälja på grund av kostnadsläget. 
 
Vänersborgs kommun 
-FrukostForum genomförs andra gången i nya Bojorten i kommunhu-
set 9 mars.  
-Näringslivsstrategin i full gång: enkät, workshopar, Bomässan, KS i 
april 
-Företagsbesöken i gång för året och många företag får besök under 
våren. Man får gärna tipsa oss om företag att besöka.  
-”Våra Rum” i Brålanda är ett platsutvecklingsprojekt och som funge-
rar bra och som man tar med sig lärdom från till Torpa-området.  
-Konkurserna ökar i Vänersborg.  
-Vänersborgs kommun har just statat upp en ny hemsida där en bild-
bank nu finns och även ”Mina sidor”.  

 
 

4. Övriga anmälda punkter 
Inga övriga frågor 
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5. Tack för idag! 

 
Vid pennan, 
Gunbritt Reteike 


